
 
 

Dagsorden og referat Dato: 7. februar 2023 Tid: 17.00-19.00 

 

Sted: Jens 

Warmingsvej 79 

Emne: Forældrerådsmøde Mødedeltagere: Christian (Hendonvej), Christine (Hendonvej), Nivi 
(Ungeværk & JK) Martin (Amagerbrogade) 
Anja (medarbejderrep.), Marie (pæd. leder) & Anne Cathrine (pæd. 

leder) 
Afbud; Anne Kathrine (Grønløkkevej) 

 
Referent: Anne Cathrine 

Gæster på mødet: Forbered:  

Anvendelse af mødets resultat:   
✓  

Medbring:   

 

 

Emne 
Formål med punktet 

(- hvad skal vi udrette?) 

Proces 

(hvordan behandler vi 
emnet) 

Varighed 
Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1.  Mobilpolitik 
(Mediepædagogik) 

v/Martin 
Vedhæftet fil 
 

 Vi taler om det  Vi skal tale om 
overholdelse af 

mediepædagogik 
(mobilpolitikken), vi har et 
medieråd som mødes og 

debatterer/udvikler. Det vi 
taler om, er i særlig grad 

brug (misbrug) af mobiler. 
Vi har i centret haft 
skiftende regler, og det 



 
 

bliver justeret løbende. 
Nogle gange meget 

stramme regler, udvikles 
til mere lempelige regler 

tilbage til stram, og 
tilbage igen. Spørgsmål 
om der er særlige filtre på 

institutionens devices og 
hvor ofte der er 

vedligehold af disse. Dette 
tages med til medierådet. 
De digitale medier, som 

stilles til rådighed af 
klubben, er klubbens 

ansvar og det der er 
private medier er 
forældrenes ansvar. 

2.  Indkøb på vej til klub eller 

mens man er i klub 
v/Martin 

   Vi skal til intro-aften ikke 

nævne at det at handle er 
en del af klublivet.  

3. Konflikthåndtering 
v/Anne Katrine 

Kan vi drøfte hvilken struktur 
der er på matriklerne, for at 
håndtere konflikter (opstået i 
klub regi naturligvis) samråd 
med børnene? 

  Flyttes til næste møde 

4. Pause   10 min  

 



 
 

5.  Opfølgning af Klubmåling 
(Trivselsundersøgelse) og 

hvordan der skal arbejdes 
med denne 

v/Anne Katrine 
Vedhæftet fil 

   Flyttes til næste møde 

6.  Fysiske rammer på 
Hendonvej 

v/Christian 

   De fysiske rammer er 
super uinspirerende de 

fysiske rammer er slidte 
og både børn og forældre 
lægger mærke til det og 

taler om det. 
Der har været 

drømmemøder med 
personalet og de er i fuld 
gang med at forbereder de 

fysiske rammer.   

7. Flytning af næste møde fra 
den 7. juni til den 21. juni 

   Vi beholder den 7. juni og 
det er på Grønløkkevej 1 
kl. 17.00 – 19.00 

 

I forhold til at ønske punkter til dagsordenen, vil det være rart, hvis punktet uddybes eller udbredes, så vi bedre kan forberede 

os. Det er max. fedt at vi nu har et forældreråd, som har ønsker og punkter. 

Fastholdelse af børn i klub: Der er en historie om at børn melder sig ud efter ikke så længe og det bare er sådan det. Det er en 

dårlig historie og det er ærgerligt. Hvordan kan vi sammen ændre historien om klubben, som sådan. 

Kan klubben evt. samarbejde med skoler – det vil vi gerne og vi gør det også og det kan være en idé at komme med til 

forældremøde engang i 4.kl. Vi inviterer os selv til skolernes forældremøder.  



 
 

Trivselssamtaler med forældre er under udvikling. Og indtil da skal man ”bare” ringe/komme og ikke vente til det store 

udviklingsarbejde er færdig. 


